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Protokół nr 39/18 
z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
w dniu 30 stycznia 2018 r. 

 
Ad 1. 

Otwarcia posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 
Komisji oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Dorota Mrówka 

 
Komisja obradowała w sali obrad Urzędu Miasta (pokój 229) w Kędzierzynie-Koźlu  
od godz. 16.00.  
 
Na statutową liczbę 5 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 5 członków komisji 
(obecność członków komisji wg listy obecności, stanowiącej załącznik do nin. protokołu). 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Wojciech Jagiełło - II zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych o społeczno-
 gospodarczych;  
2. Iwona Szweda - kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 
 Zdrowia; 
3. Maja Mrożek-Dobber - zastępca kierownika Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 
 Socjalnych i Zdrowia; 
4. Mikołaj Mi ścicki - radca prawny. 
 
Ad 2. 
Przyjęcie porządku obrad: 

1. Otwarcie drugiej części  posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu nr 38 z dnia 11 grudnia 2017 r. oraz 38a z dnia 28 grudnia 2017 r.  
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony 
 Zdrowia Psychicznego na lata 2017-2022. 
5. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
 Alkoholowych w Kędzierzynie-Koźlu za rok 2017.  
6. Opinia komisji do wniosku PMS.7143.1.3.2017 o  wskazanie lokalu socjalnego  
 z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  
 do wynajęcia lokalu socjalnego.  
7. Opinia komisji do wniosku PMS.7143.1.15.2017 o  wskazanie lokalu socjalnego  
 z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  
 do wynajęcia lokalu socjalnego.  
8. Sprawy bieżące i wolne wnioski.  
9. Zakończenie obrad. 

 
Przewodnicząca Komisji Dorota Mrówka poinformowała, że wpłynęły materiały dodatkowe 
które zaproponowała wprowadzić do porządku obrad komisji: 
 
1) autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony 
Zdrowia Psychicznego na lata 2017-2022. 
2) wniosek PMS.7140.2.4.2018 o  wskazanie lokalu pracownikowi ZAK z mieszkaniowego 
zasobu Gminy, jako punkt 8.  
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Przewodnicząca komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny Dorota Mrówka poddała pod 
uzupełniony głosowanie ww. porządek obrad.  
 
Komisja jednogłośnie (5 głosów ,,za”)przyjęła zaproponowany porządek obrad do realizacji.  
 
porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 
3. Przyjęcie protokołu nr 38 z dnia 11 grudnia 2017 r. oraz 38a z dnia 19 grudnia 2017 r.  
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony 
 Zdrowia Psychicznego na lata 2017-2022 wraz z autopoprawkę. 
5. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
 Alkoholowych w Kędzierzynie-Koźlu za rok 2017.  
6. Opinia komisji do wniosku PMS.7143.1.3.2017 o  wskazanie lokalu socjalnego  
 z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  
 do wynajęcia lokalu socjalnego.  
7. Opinia komisji do wniosku PMS.7143.1.15.2017 o  wskazanie lokalu socjalnego  
 z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  
 do wynajęcia lokalu socjalnego.  
8. Opinia komisji do wniosku PMS.7140.2.4.2018 o  wskazanie lokalu pracownikowi 
 ZAK z mieszkaniowego zasobu Gminy. 
9. Sprawy bieżące i wolne wnioski.  
10. Zakończenie obrad. 
                                  
Ad 3. 
Przyjęcie protokołu nr 38/17 z dnia 11 grudnia 2017 r. oraz 38a/17  
z dnia 19 grudnia 2017 r.  
 
Przewodnicząca komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny Dorota Mrówka 
poinformowała, że protokół został wysłany na pocztę elektroniczną. Zapytała, czy ktoś wnosi 
uwagi do ww. protokołu, wobec braku uwag, poddała pod głosowanie ww. protokół.  
 
Komisja zapoznała się i przyjęła bez uwag protokół nr 38/17 z dnia 11 grudnia 2017 r. oraz 
38a/17 z dnia 19 grudnia 2017 r. (5 głosów ,,za") 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr 38 z dnia 11 grudnia 2017 r. oraz 38a z dnia 19 grudnia 2017 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Sylwia Artuna, Beata Łobodzińska, Dorota Mrówka, Ewa Odulińska, Grażyna Radka 

Ad 4. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia 
Psychicznego na lata 2017-2022 wraz z autopoprawką I (nin. projekt uchwały stanowi 
załącznik do nin. protokołu). 

 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny Dorota Mrówka otworzyła 
dyskusję w sprawie.  
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Grażyna Radka poinformowała, że w zeszłym roku brała udział w tworzeniu programu i 
uważa ten program za bardzo dobry. 
  
Przewodniczącą Dorota Mrówka zapytała się czy ww.  program powinien zostać jeszcze 
uzupełniony. 
 
Grażyna Radka poinformowała, że w tworzeniu programu brał udział zespół specjalistów, 
uważa, że program obejmuje pełen zakres dot. Ochrony Zdrowia Psychicznego.  
 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny Dorota Mrówka poddała pod 
głosowanie  projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia 
Psychicznego na lata 2017-2022 wraz z autopoprawką I. 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosów ,,za") zaopiniowała projekt uchwały  
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata  
2017-2022 wraz z autopoprawką I. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Sylwia Artuna, Beata Łobodzińska, Dorota Mrówka, Ewa Odulińska, Grażyna Radka 
 
Ad 5. 
Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 
Kędzierzynie-Koźlu za rok 2017 (nin. sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).  
 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny Dorota Mrówka 
poinformowała, że komisji został przestawiony materiał pisemny.  
 
Wojciech Jagiełło poinformował, że sprawozdanie Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych co kwartał zostaje przestawione Komisji Zdrowia Spraw 
Socjalnych i Rodziny. 
 
Grażyna Radka zapytała jak przebiegają kontrole. 
 
Maja Dobber-Mrożek wyjaśniła, że nie uczestniczy osobiście w kontrolach a informacje na 
temat kontroli pozyskała ze protokołów pokontrolnych składanych w ich wydziale, 
Poinformowała, że Gminna Komisja zamierza rozszerzyć skład zespołu kontrolującego  
o jedną osobę do 4 osób. Są różne sposoby prowadzenia kontroli, na tzw. tajnego klienta.  
Komisja prowadzi działania kontrolne co do przestrzegania zakazu sprzedaży i podawania 
napojów alkoholowych osobom nieletnim i nietrzeźwym, posiadania ważnych dokumentów 
przez sprzedawcę. W 2017 r. zostało przeprowadzonych 12 kontroli kompleksowych oraz 30 
kontroli częściowych. Przeprowadzane są również badania społeczne oraz kontrole przez 
Zespół, gdyby w ramach kontroli na tzw. tajnego klienta, zespół ujawnił sprzedaż alkoholu 
nieletnim, sklep straciłby koncesję oraz sprawa zostałaby skierowana do sądu.  
 
Komisja zapoznała się i przyjęła sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Kędzierzynie-Koźlu za rok 2017.  
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Ad 6. 
Opinia komisji do wniosku PMS.7143.1.3.2017 o wskazanie lokalu socjalnego  
z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  
do wynajęcia lokalu socjalnego (nin. wniosek  stanowi załącznik do protokołu).   
 
W dyskusji w tym temacie wzięły udział radna Beata Łobodzińska, radna Halina Mińczuk, 
przewodnicząca komisji Dorota Mrówka. Wyjaśnień udzielił prezydent Miasta Wojciech 
Jagiełło.  
 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny Dorota Mrówka podała pod 
głosowanie: 
Wniosek PMS.7143.1.3.2017 o wskazanie lokalu socjalnego z pominięciem innych osób 
oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego. .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Sylwia Artuna, Beata Łobodzińska, Dorota Mrówka, Ewa Odulińska, Grażyna Radka 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosów ,,za”) zaopiniowała wniosek  
PMS.7143.1.3.2017 o wskazanie lokalu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących 
na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego.  
 
Ad 7. 
Opinia komisji do wniosku PMS.7143.1.15.2017 o wskazanie lokalu socjalnego  
z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  
do wynajęcia lokalu socjalnego(nin. wniosek  stanowi załącznik do protokołu).  .  
 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny Dorota Mrówka zapytała 
gdzie znajduje się ośrodek wsparcia.  
 
Maja Dobber-Mrożek wyjaśniła, że ośrodek wsparcia znajduje się w budynku PCPR w Koźlu 
na ul Skarbowej, są tam bardzo dobre warunki, okres przebywania określa PCPR, mieszkańcy 
korzystają ze wspólnej kuchni. Znajdują się tam osoby przewiezione  po interwencji Policji 
lub innych instytucji udzielających wsparcia. Osoby otrzymują szerokie wsparcie w tym 
pomoc psychologiczną. Ośrodek działa już kilka, warunki są bardzo dobre. Wszystkie 
jednostki udzielające pomocy ściśle współpracują ze sobą.  
 
W dyskusji w tym temacie wzięły udział przewodnicząca komisji Dorota Mrówka, radna 
Halina Mińczuk oraz prezydent Miasta Wojciech Jagiełło.  
 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny Dorota Mrówka podała pod 
głosowanie w sprawie: 
 
Głosowano w sprawie: 
Opinia komisji do wniosku PMS.7143.1.15.2017 o wskazanie lokalu socjalnego z 
pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 
wynajęcia lokalu socjalnego.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Sylwia Artuna, Dorota Mrówka, Ewa Odulińska, Beata Łobodzińska 
BRAK GŁOSU (1), 
 Grażyna Radka 
 
Radna Beata Łobodzińska poinformowała, że z uwagi na problem z sprzętem, głosuję przez 
podniesienie ręki.  
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosów ,,za”) zaopiniowała wniosek 
PMS.7143.1.15.2017 o wskazanie lokalu socjalnego z pominięciem innych osób 
oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu socjalnego.  
 
Ad 8.  
Wniosek PMS.7140.2.4.2018 o wskazanie pracownikowi Zakładów Azotowych Kędzierzyn 
S.A. lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy  
(nin. wniosek  stanowi załącznik do protokołu).   
 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny Dorota Mrówka zapytała czy 
przy przekazaniu mieszkania bierze się pod uwagę kryterium dochodowe.  
 
Prezydent Miasta Wojciech Jagiełło poinformował, że osoba po pożarze mieszkania nie ma 
gdzie mieszkać,  musi mieć czas na zoorganizowanie się po pożarze w którym stracił cały 
dorobek życia, po przejściu  na emeryturę będzie szukał mieszkania na wolnym rynku.  
Z mieszkania służbowego będzie korzystał niedługo, do czasu przejścia na emeryturę. 
Poprosił członków komisji o udzielenie pomocy doraźnej mieszkańcowi przez przydzielenie 
mieszkania służbowego, po niespodziewanym pożarze.   
 
Sylwia Artuna poinformowała, że należy pamiętać iż mieszkaniec w pożarze stracił cały 
dorobek życia. 
 
Halina Mińczuk poinformowała, że mieszkaniec potrzebuje trochę czasu na ponowne 
zoorganizowanie się, zdaje sobie sprawę, że z mieszkania służbowego będzie korzystał do 
czasu przejścia na emeryturę. W tym czasie będzie szukał mieszkania do zakupu na wolnym 
rynku pracy.  
 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Rodziny Dorota Mrówka podała pod 
głosowanie w sprawie opinii komisji do wniosku PMS.7140.2.4.2018 o wskazanie 
pracownikowi Zakładów Azotowych Kędzierzyn S.A. lokalu z mieszkaniowego zasobu 
Gminy na czas trwania stosunku pracy. 
 
Głosowano w sprawie: 
Opinia komisji do wniosku PMS.7140.2.4.201 o wskazanie lokalu pracownikowi ZAK.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Sylwia Artuna, Beata Łobodzińska, Dorota Mrówka, Ewa Odulińska 
BRAK GŁOSU (1) 
Grażyna Radka 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosy ,,za”) zaopiniowała wniosek PMS.7140.2.4.2018 
o wskazanie pracownikowi Zakładów Azotowych Kędzierzyn S.A. lokalu z mieszkaniowego 
zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy. 
 
VII.   
Sprawy bieżące i wolne wnioski.  
 
Kolejny termin komisji został ustalony na 19 lutego 2018 r. (poniedziałek) o godz. 16.00. 
  
Przewodnicząca komisji Dorota Mrówka na prośbę dyrektor MOPS, zgłosiła wniosek ustny 
wycofania z planu pracy tematu ,,Sprawozdanie na temat Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych" zaplanowanego do realizacji w miesiącu marcu br. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
prośba o wycofanie z planu Pracy Komisji ZSSiR sprawozdania na temat SiRPS w miesiącu 
marcu 2018 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA:4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Sylwia Artuna, Dorota Mrówka, Ewa Odulińska, Beata Łobodzińska 
BRAK GŁOSU (2), Grażyna Radka 
 
Radna Beata Łobodzińska poinformowała, że z uwagi na problem z sprzętem, głosuję przez 
podniesienie ręki.  
 
Komisja jednogłośnie (4 głosy ,,za") udzieliła poparcia  wnioskowi. 
 
Ad 8.  
Zakończenie obrad. 
 
W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad, przewodnicząca komisji  
Dorota Mrówka podziękowała za aktywne uczestnictwo i o godz. 16.53 zamknęła posiedzenie 
komisji.    
 
 
Protokołowała  
 
 
Anna Dworaczek 

 
        PRZEWODNICZĄCA KOMISJI 
          
         Dorota Mrówka 
 


